
 

 

 

 

 

 

 

Schriftelijke vragen WMO. 

 

Deze vragen borduren voort op de eerder gestelde vragen zowel schriftelijk als mondeling. 

 

Geacht college, 

 

Enkele weken terug zijn er door de fractie van Samen Actief Sr schriftelijke vragen gesteld inzake de WMO, 

en dan in het bijzonder de aanwezigheid in de wijksteunpunten. 

In deze vragen werd aandacht gevraagd voor het niet aanwezig zijn van een WMO functionaris en de trage 

reactie van de afdeling welke zich bezighoudt met de afhandeling van aanvragen. 

 

Ook werd gevraagd om snelle beantwoording, het liefst voor de raadsvergadering van 4 juni. 

 

Omdat een antwoord uitbleef, hebben wij aanvullende mondelinge vragen gesteld. Tevens werd aangegeven 

dat vragen van een fractie leidden tot snelle afhandeling. Deze versnelde afhandeling, hoe dankbaar aanvaard 

ook, zou niet de modus operandi moeten zijn. Iedere aanvraag zou snel opgevolgd moeten worden. Zeker als 

men zich moet bedenken dat de vraag om hulp vaak te laat wordt gesteld. Mogelijk omdat men een ander, 

lees de gemeente, niet zou willen belasten. 

 

Tijdens de vergadering van 4 juli 2022 weigerde de wethouder wederom te antwoorden op vragen en werd 

aangegeven dat er na het reces, dus eind augustus, een antwoord zou zijn. 

 

Dit is in onze ogen volkomen onaanvaardbaar. Al geruime tijd schuift de wethouder WMO problemen voor 

zich uit en laat onomwonden blijken geen affectie met de materie te hebben. 

 

Daarom graag antwoord op de volgende vervolgvragen die toch niet al te moeilijk te beantwoorden zijn; 

 

1. Is het college en deze wethouder in het bijzonder, zich bewust dat men zorg dient te dragen voor een 

goed en gedegen WMO beleid? Beseft de wethouder zich daarbij dat het hier gaat over mensen, 

inwoners, die een gerichte vraag hebben. Vragen die zij liever niet zouden stellen! Dat men dus speelt 

met gevoelens van deze inwoners en door het optreden van de wethouder veel inwoners afzien van een 

aanvraag. Zij hebben immers het gevoel niet gehoord te worden? 

2. Is het ontwijken van en schimmige antwoorden op vragen misschien ingegeven door een tekort aan 

ambtenaren? Zou een uitbreiding van FTE’s een uitkomst kunnen brengen? 

3. Kunnen inwoners nu wel rekenen op een snel en adequaat antwoord op alle vragen, maar vooral of ze nu 

serieus genomen worden en de aanvragen snel opgepakt gaan worden?  

4. Zullen WMO functionarissen nu op wijksteunpunten aanwezig zijn en dit in het vervolg ook blijven? 

 

Graag een snel en uitgebreid antwoord zodat de inwoner kan zien dat de gemeente er voor hen is en niet 

alleen naar begrotingen en regeltjes kijkt. 

 

Samen Actief Sr maakt er zijn speerpunt van om op alle manieren op te komen voor een goede en adequate 

WMO voor inwoners van onze gemeente. Een WMO waar men trots op kan zijn en die de inwoner boven 

alles stelt. Zelfs als men minder kan doen dan gedacht en gehoopt. 

 

 

M. Vermooten 

Samen Actief Sr 


